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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

17. 3. 2022, Sinkuleho kolej

zápis provedl: Tomáš Pícha

začátek zasedání: 19:08

1. Schválení programu schůze

1. Schválení programu zasedání (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5 min.)

2. Info z klubů (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 15 min.)

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

4. Info z Centrály (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)

5. Schválení zápisů  (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas:10 min.)

6. Rámcová smlouva s ČVUT  (vede: I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

7. Schválení stanov klubu ZaČVUTění (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas:20 min.)

8. Žádost o poskytnutí prostředků z Fondu projektů SU ČVUT na Meziklubové hry -  vede

T. Pícha, typ: hlasování, čas: 15 minut)

9.  Ekonomická činnost tiskárna Klubu Orlík (vede Oleksandr Surnin, typ: hlasování, čas: 10

minut)

10. Výroční zprávy kontrolní komise (vede M. Kothera, R. Selvek, typ: informace, čas: 10

minut)

11. Konflikt na Ukrajině (vede: I. Dvořáková, typ: diskuze, čas:dle potřeby)

12.  Ekonomická činnost SU - SHOW 2022 (vede: V. Pekárek, typ:hlasování, čas: 10 min)

13. Prezentace Výročních zpráv klubů za rok 2021  (vede: I. Dvořáková, typ: diskuze, čas:

dle potřeby)

N. Různé (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: dle potřeby)

N.1. TPPPPPPPP (vede: I. Dvořáková, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)
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1. Schválení programu zasedání (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5

min.)

Usnesení 2022-03-03:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zaslaný do

konference Parlamentu dne 15. 3. 2022.”

OHP: 12; 11:1:0 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (Kondáč R.):

Na Strahově se kromě situace s Ukrajinou toho moc neřešilo. Připravuje se SHOW, k tomu

se dostane později. Momentálně se čeká na představenstvo, aby se rozhodlo o dalších

věcech.

Pod-O-Lee (Novotný L.):

Podolí také řeší současnou situaci s Ukrajinou. K tomu řeší čajovnu a Mezibloky. Mají

novou vedoucí kolejí.

Masařka (Pechník M.):

Koupili server a podařilo se jim na něm ušetřit. Dále řešili situaci s parkováním. K tomu se

dostane v bodě různé.

Sincoolka (Valach P.):

Na Sincoolce mají volby a budou řešit novou wifi.
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Orlík (Surnin O.):

Na Orlíku je zatím vše v pořádku. Také budou řešit situaci s Ukrajinou.

AVC ČVUT (Hošna M.):

AVC dělá řadu věcí. Kromě Engineers Prague streamovali i soutěž Baristu roku, přenášeli

rozhovor s generálem Pavlem. Měli vlastní přednášku “Na vlastní objektiv”.

BEST (Obermajerová O.):

Připravili další pub kvíz na téma Star wars. Měli menší účast než na téma Harryho Pottera.

Probíhá kulturní výměna, to znamená, že přijeli studenti z jiných zemí a ukazují jim zde

různá místa. Bohužel se kvůli tomu nemohou účastnit výjezdního zasedání. Čeká je

příprava na velký celoBESTí meeting, kde se bude řešit, zda je povýší na plnohodnotné

členy. Dále připravují další ročník Unitu, který se bude konat na FITu. Budou ostatní

kontaktovat s prosbou o pomoc s propagací.

FIT++ (Baraník D.):

V klubu FIT++ se soustředili na situaci na Ukrajině a komunikaci s fakultou. V současné

době se snaží dělat aktivity s ostatními kluby.

Klub Čajovna (Vach L.):

V klubu řeší pomoc s čajovnou na Podolí. A připravují Dýmky na kopci.

ISC (Marek F.):

V ISC pomohli rektorátu akci 11+1. Podpora 11 uvězněných studentů a jedné profesorky z

Běloruska, kteří byli uvězněni, protože se zúčastnili protestů proti vládě.

Ve spolupráci se zahraničním oddělením komunikovali situaci na Ukrajině. Zahraniční

oddělení plánuje další sbírku a připravují sběrné místo.

Dále připravují International Day a Cross Campus ve spolupráci s Kampusem Dejvice. Dále

proběhly kulturní večery a připravují další aktivity se zahraničními studenty.
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eFDrive (Mašinda P.):

V klubu oslavili konec zkouškového beerpongem na fakultě. V současné době spolupracují

s fakultou na plesu na Masarykově koleji.

zaČVUTění (Haniš M.):

Haniš M.: Realizovali sbírku na podporu Ukrajiny.

V poslední době organizují pochody na hokej a pracují s fanklubem Engineers.

Mocek P.: Podílí se na tvorbě Meziklubových her.

Spanilý O.: Podařilo se jim zaČVUTění winter edition, týden byli v Alpách s 24 studenty.

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

Váňa O.:

Zasedání měli 23. 2.

Rektor je informoval o postoji, který ČVUT zaujalo v rámci situace na Ukrajině. To se týká

podpory studentů jak v ubytování, tak stipendiem. Česká víza se automaticky studentům z

Ruska, Běloruska a Ukrajiny prodlužují. Ukrajinští studenti, po podpisu čestného

prohlášení o absolvování střední školy, budou automaticky přijímání na vysoké školy.

Vyjádření k výzvě podané od Spolku posluchačů architektury:

Ondra prosí, aby nápady byly konzultovány s vedením klubů a nejlépe i s Centrálou SU

ČVUT.

Zvolili nového předsedu komise pro pedagogické záležitosti. Novým předsedou je student

Ing. Jan Řezníček.

Testovali hlasovací aplikaci, která bude za rok použita pro volby do AS.
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Dále provedli per rollam o tom, aby se Jožo Šebák stal externím členem komise pro SÚZ.

Hlasování proběhlo a Jožo se stal externím členem komise.

Doplňuje zprávu pro RSS od Michala Farníka. RSS by mělo pohlídat, aby nastěhování

Ukrajinců neomezovalo ostatní studenty. Pomoc Ukrajině nesmí být motivována finanční

výhodností od podpory státu.

Dorazili delegáti a hosté z Bionu v 19:25.

4. Info z Centrály (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)

Kondáč R.: Propojovačka proběhla.  Tento týden bude Výjezdko.

Prosí o spolupráci při konání Meziklubovek.

Andrýsek M.: Prosí o zaslání výroček.

Pícha T.: Za týden v sobotu bude probíhat Souboj fakult na Strahově.

Petráň M.: Oznamuje, že kluby na kolejích mohou připojovat uprchlíky do akademické sítě.

Je to oficiálně povoleno od Cesnetu.

Dvořáková I.: Prosí o odevzdání výroček a připomíná, že jinak nebude výročka Centrály.

Již jsou skoro hotové a vyčíslené provozní náklady.

V Centrále se řeší výjezdní zasedání. Varuje, že v Čenkovicích má sněžit. Pro zúčastněné by

mělo proběhnout školení stress managementu.

Řeší se dění na Ukrajině. Každé pondělí je koordinační schůzka s Rektorátem, kde jsou i

prorektoři a zástupci Akademického senátu.
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Řešila komunikaci se SPA na základě jejich výzvy. Žádala je, aby lépe spolupracovali se SU

ČVUT. Ráda by na dalším zasedání prodiskutovala jak přistupovat ke klubům, se kterými

nefunguje spolupráce.

Po zveřejnění příspěvků o novém externím klubu CRS se ozval zástupce skupiny z Fakulty

strojní, kteří se zabývají stejným výzkumem (CTU space research). Ptal se, jak v rámci SU

fungují externí kluby. Po domluvě se společně sešli k diskuzi.

Novotný L.: V rámci RSS řešili situaci ohledně členských příspěvků a rámcové smlouvy.

Chtějí od 1.7. měnit styl příspěvků. Dojde ke sloučení síťového a základního členství. Kluby

se obecně vyjádřily, že by měly zájem o navýšení příspěvků maximálně o 200 Kč. Měla by

se tím částečně vyřešit inflace. Ostatní členství by měla být zachována ve stejné výši.

5. Schválení zápisů  (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas:10 min.)

Pícha T.: Prochází zápis ze zasedání dne 16. 2. 2022. Prochází komentáře v dokumentu.

Ptá se, zda všem vyhovuje styl, jakým jsou psány zápisy.

Hošna M.: Prosí o sjednocení psaní třetí a první osoby. Občas se to v zápise střídá.

Pícha T.: Prochází zápis z mimořádného zasedání dne 1. 3. 2022. Prochází komentáře v

dokumentu.

Usnesení 2022-03-04:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského

Parlamentu konaného dne 16. 2. 2022 a zápis z mimořádného zasedání Studentského

Parlamentu konaného dne 1. 3. 2022 oba zaslané do konference Parlamentu dne 17. 3.

2022 v 19:47.

OHP: 13; 12:0:1 – Usnesení bylo přijato
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6. Rámcová smlouva s ČVUT  (vede: I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: dle

potřeby)

Dvořáková I.: Situaci aktivně řeší. Valach Pavel se na technické schůzce domluvil s

rektorátem.

Valach P.: Rektorát chce, abychom uchovávali logy z provozu. Chtějí to písemně, jako

záruku.

Dvořáková I.: Víme technické věci, co po nás rektorát chce. Nechtějí, aby bylo síťové

členství přímo takto pojmenované. Již se řeší podoba výsledného dokumentu. Stále platí,

že by se mělo vše stihnout dořešit do 30. 6.

Váňa O.: Ptá se, zda se tedy podařilo navázat s panem prorektorem Holým.

Valach P.: Potvrzuje, že ano. Uvidí se, zda se podaří vykomunikovat vše i to, na čem se v

minulosti zadrhli.

Verbovský M.: Ptá se na evidenci logů. Zda to je kvůli bezpečnosti.

Valach P.: Potvrzuje a vysvětluje, co by se logovalo a proč. Hlavně IP adresy. Například pro

policii, pokud by to potřebovala.

7. Schválení stanov klubu ZaČVUTění (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování,

čas:20 min.)

Dvořáková I.: Uvádí bod. Vyzývá Martina Haniše k prezentaci.
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Haniš M.: Prezentuje účel zamýšleného klubu a účel stanov. Vznikly jako skupina lidí, kteří

se seznámili na seznamovacím kurzu pro ČVUT. Rozhodli se, že budou organizovat vlastní

seznamovací kurz. Tak činili pod SU ČVUT. Aby nemuseli být přímo pod Centrálou SU,

rozhodli se, že založí vlastní klub.

Proběhla schůzka legislativní skupinky a po dalších úpravách a komunikaci vytvořili finální

stanovy klubu.

Novotný L.: Ptá se, co bude první věc po schválení stanov.

Haniš M.: Chtějí se sejít a oslavit to o víkendu. Ale na schůzce chtějí řešit i organizační věci.

V neděli se chtějí účastnit charitativního běhu pro Ukrajinu od FTVS.

Usnesení 2022-03-05:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje Stanovy klubu zaČVUTění ve znění

zaslaném do konference Parlamentu dne 4. 3. 2022.

OHP: 13; 12:0:1 – Usnesení bylo přijato.

8.  Žádost o poskytnutí prostředků z Fondu projektů SU ČVUT na

Meziklubové hry (vede T. Pícha, typ: hlasování, čas: 15 minut)

Pícha T.: Uvádí, že většina předsedů byla informována o popisu projektu. Přesto vysvětluje projekt

pro delegáty. V dubnu budou probíhat souboje mezi kluby. Proto potřebují finance. Finále by se

mělo konat 8. 5. 2022.

Dále vysvětluje položky v rozpočtu. Částky uvedené v rozpočtu byly sestavovány dle reálných cen,

ale i porovnány s rozpočtem blokových her na Strahově.
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Verbovský M.: Ptá se, zda může použít informace obsažené v žádosti na propagaci projektu v

klubu.

Pícha T.: Potvrzuje, že všechny informace jsou veřejné.

Kothera M.: Upozorňuje na typografické a grafické chyby v dokumentu.

Novotný L.: Ptá se, zda má připravený tým, který bude projekt řešit i v následujících letech.

Pícha T.: Doufá, že alespoň polovina současného týmu zůstane.

Dvořáková I.: Poznamenává, že příští rok bude pravděpodobně zažádáno o FSP na podporu

projektu.

Novotný L.: Ptá se, zda bude nějaká aktivita i v zimním semestru.

Pícha T.: Myslí si, že v zimním semestru je již spousta aktivit, které berou hodně času. Možná bude

nějaká jednodenní aktivita, ale velký projekt na zimní semestr neplánují.

Usnesení 2022-03-06:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje čerpání finančních prostředků z

Fondu projektů na Meziklubové hry ve formě zaslané do konference parlamentu dne

14. 3. 2022, přičemž řešitelem tohoto projektu je Tomáš Pícha.

OHP: 13; 10:0:3 – Usnesení bylo přijato.

9.  Ekonomická činnost tiskárna Klubu Orlík (vede Oleksandr Surnin, typ:

hlasování, čas: 10 minut)
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Surnin O.: Na předchozích zasedáních zmiňoval, že koupili tiskárnu, a nyní by na to rádi schválili

ekonomickou činnost. Tiskárna je majetkem klubu a firma Copymedia s.r.o. jim poskytuje služby

jako opravu, papíry i tonery. Chtějí tiskárnu členům poskytovat za takové ceny, aby

vykompenzovali náklady na provoz tiskárny. Nebudou na tom vydělávat.

Usnesení 2022-03-07:

Studentský parlament Studentské unie ČVUT schvaluje Ekonomickou činnost klubu Orlík

na provoz tiskárny zaslané do konference parlamentu dne 15. 3. 2022.

OHP: 13; 7:0:6 – Usnesení bylo přijato

10.  Výroční zprávy kontrolní komise (vede M. Kothera, R. Selvek, typ:

informace, čas: 10 minut)

Dvořáková I.: Uvádí bod a prosí členy Kontrolní komise o prezentaci.

Kothera M.: Prezentuje obsah výroční zprávy.

Dvořáková I.: Ptá se, jak probíhá audit na Strahově.

Kothera M.: Uvádí, že dosavadní stav je také uveden ve zprávě a stále podklady

vyhodnocují.

Valach P..: Zmiňuje typografické připomínky.

Dvořáková I.: Vyzývá ostatní k hledání doplňujícího člena kontrolní komise.
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11.  Konflikt na Ukrajině (vede: I. Dvořáková, typ: diskuze, čas:dle potřeby)

Dvořáková I.: Uvádí bod. Zmiňuje informativní mail z minulého týdne.

Vysvětluje, jak k situaci došlo.

Ve čtvrtek volala paní z magistrátu a prosila o uvolnění kolejí. Zda by se studenti mohli

sloučit nebo odjet domů. ČVUT prý nabídlo určitý počet míst a magistrát by potřeboval víc.

Vysvětlily si situaci, že SU o tomto nerozhoduje. Je potřeba se domluvit s ředitelem

Vodičkou a navíc celá představa o odstěhování studentů je nepředstavitelná. Následně

volala panu Vodičkovi. Ten potvrdil, že bylo vyčleněno asi 200 míst pro lidi, kteří jsou spjati

s ČVUT, jako příbuzní studentů a zaměstnanců.

Paní z magistrátu prý volala řadě lidí z ČVUT a na všehny měla stejnou prosbu.

Následně v noci z ničeho nic přijeli na Strahov autobusy s uprchlíky.

Kondáč R.: Pan ředitel Vodička byl prý ubezpečen magistrátem, že vše zařídí.

Dvořáková I.: Souhlasí,že akce byla nekoordinovaná.

Probíhá další diskuze o hrazení nákladů uprchlíkům od magistrátu.

Dvořáková I.: SÚZ prý stále drží asi 100 míst pro studenty. Nechtějí vyčerpat veškeré

kapacity. Také se diskutuje o využití rekreačních zařízení ČVUT.

Kulička L.: Zmiňuje, že kapacity sportovních zařízení by měly být připravovány na

ubytování ukrajinských příslušníků.

Také upozorňuje, že je potřeba myslet na studenty na začátku akademického roku.

Mocek P.: Ptá se, jaká je situace s opravou koleje Bubeneč.
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Novotný L.: Hotový bude ideálně v půlce července, v tuto chvíli je vysoutěžen projektant

na nábytek. Takže to pravděpodobně bude trvat déle. Celá stavba se zdržuje. Tedy bude to

možná za rok.

Dvořáková I.: Vyzývá kluky, aby řekli, jak situace s uprchlíky probíhala na Podolí a na

Strahově.

Novotný L.:

Situace probíhala následovně: Večer při řešení Mezibloků obdržel telefonát o tom, že za

dvě hodiny přijedou na Podolí dva autobusy s Ukrajinci. Takže okamžitě začali řešit vše

potřebné. Od vybavení přes tlumočníky. Zaměstnanci SÚZu byly celkověasi 4, včetně

vrátného, který vlastně není ani zaměstnancem SÚZ. Vše to ve výsledku zařizovali

studenti.

Probíhá diskuze o tom, jak bylo uprchlíkům distribuované jídlo, s tím, že domluvení hasiči přivezli

jídlo, ovšem nikdo nebyl pověřen jeho roznosem.

Vedení SÚZu na dotaz studentů, “co bude vedení dělat dále” odpovědělo, že uprchlíci jsou

již ubytováni a nyní není třeba nic řešit. S touto odpovědí se studenti nespokojili a začali

uprchlíky obcházet a zjišťovat potřeby uprchlíků. Zjistili řadu věcí, které bylo nezbytné pro

uprchlíky zařídit. Ty následně začali zařizovat skrze již realizované sbírky.

Dvořáková I.: Pan rektor poté co se dozvěděl, co se odehrálo, poděkoval studentům za

pomoc.

Kondáč R.: Je nespokojen s tím, že ve chvíli, kdy se měl věnovat škole a práci, tak musel

řešit povinnosti SÚZu.
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Novotný L.: Dle pana rektora se to prý postupně zajede. Dle Lukáše to bude problém,

neboť stále vše řeší studenti a ani není komu tyto povinnosti předat v rámci SÚZu.

Kondáč R.: Vidí problém v tom, že koordinace a předávání informací ze strany vedení SÚZu

byla nedostatečná. Vedení se spokojilo s vyjádřením magistrátu, že vše zařídí.

Novotný L.: Jak již zmiňovala Ivča, tak je nyní rezervováno asi 100 míst pro studenty.

Dvořáková I.: V případě potřeby zamýšlí vystěhovat nestudenty. Ale zatím to není potřeba

a ani se nechtějí uchylovat k sestěhování.

Kondáč R.: Obává se, že kvůli nouzovému stavu je možné, že magistrát v případě potřeby

bude oprávněn vyhodit studenty z kolejí.

Novotný L.: Utišuje ostatní, že v případě takového scénáře situaci budou řešit.

Dále zmiňuje, že rektor byl ochoten poskytnout finanční prostředky na nezbytné potřeby

uprchlíků.

Kondáč R.: Zmiňuje, že SÚZ si snad díky této situaci uvědomil, že studenti potřebují na

kolejích více věcí, nežli kolik toho je na pokojích.

Dvořáková I.:

Zmiňuje, že i Lvíčata (mateřská školka) uvolňují prostory pro děti. Bohužel děti mají jiné

očkovací schéma a je potřeba být kvůli tomu opatrný v rámci školky.

Novotný L.:

Vrací se k situaci, kdy měli s panem Vodičkou schůzku, protože je pozval, aby společně

prodiskutovali ubytovací scénáře. Schůzky se zúčastnil R. Kondáč, V. Šulc, L. Novotný a

jeden zástupce ubytovaných prváků. SÚZ se prý neorientuje ve svých dokumentech.
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Nemají představu o tom, že studenti tam bydlí dlouhodobě. Neví, že existují dokumenty o

rezervacích na další akademický rok.

Kondáč R.:

Prý si vedení nemyslí, že je důležité, aby studenti měli možnost přestěhovat se na jiný

pokoj. V rámci kolejí existují rezervační kola kdy již ubytovaní mají přednost při volbě a

rezervaci pokoje. Pan ředitel navrhoval tyto kola sloučit do varianty, kdy bude možnost

rezervovat si svůj pokoj a pokud chce nějaký jiný, bude zkoušet štěstí s doteď

neubytovanými. Bylo prý náročné pana ředitele přesvědčit o tom, že toto není dobrý

nápad. Také hodně diskutovali o vybavení kolejí.

Pechník M.:

Informuje o tom, že se zrušila možnost levnějšího bydlení pro absolventy.

Kulička L.:

Zmiňuje, že je potřeba, aby toto schválil senát. Není si jistý, zda toto bylo schváleno.

Novotný L.:

Prosí o zaslání těchto informací emailem, aby je mohl dále řešit.

Pechník M.:

Dále zmiňuje, že na nových stránkách SÚZ chybí řada informací a nemůže to podložit.

Kondáč R.:

Zmiňuje, že na Strahově nyní nefungují snídaně pro studenty, ale tato informace

studentům také nebyla sdělena.

Dále zmiňuje, že na Strahově stále probíhá sbírka.

(Řada hostů odchází)
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Pechník M.:

Ptá se, jak funguje automatické prodlužování víz.

Váňa O.:

Dohledává informace.

Novotný L.:

Informuje o emailu ukrajina@cvut.cz. Je možné se na tento email obracet s dotazy.

Pekárek V.:

Ptá se, kdy bylo platné placení nižšího kolejního pro absolventy. Sám si takovou situaci

nepamatuje.

Probíhá diskuze o termínech.

Selvek R.:

Potvrzuje, že dle zápisu v ubytovacích podmínkách je uvedeno, že aktuální podmínky byly

schválené akademickým senátem ke dni 24. 2. 2021. Je zde prý uvedeno, že absolventi si

musí platit jako samoplátci.

Probíhá diskuze o dokumentu o ubytovacích podmínkách.

Pícha T.:

Ptá se, zda z diskuze o SÚZu vzniknou nějaké závěry, nebo jsou všichni spokojeni s tím, že

si postěžovali.

Váňa O.:

Uvádí, že mu přijde, že pan Vodička má dobré nápady.
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Ostatní argumentují, že u nápadů to bohužel končí. A že ne vždy jsou dobré. Například

nápady o přivrtání nábytku na Strahově.

Hošna M.:

Navrhuje přestěhovat pana ředitele na kolej.

Novotný L.:

Chtějí udělat společnou schůzku s panem Vodičkou a celou proběhlou situaci probrat.

12.  Ekonomická činnost SU - SHOW 2022 (vede: V. Pekárek, typ:hlasování,

čas: 10 min)

Pekárek V.:

Vysvětluje účel EČ. Převážně se jedná o prodej “pivenek” na akci.

Dvořáková I.:

Komentuje některé body a prosí o zaslání bodů k programu dostatečně dopředu. Tento

bod byl zaslán akorát včas. Prý byla dříve upozorněna, ať neposílá finální program před

19. hodinou.

Po krátké diskuzi se všichni shodují, že naopak by se měl finální program zasílat až po

uzavírací lhůtě.

Verbovský M.:

Ptá se na představení akce.

Pekárek V.:

Popisuje akci a její průběh.

Novotný L.:
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Ptá se na cenu kapel.

Pekárek V.:

Původní nabídka byla stažena z 95 na 80 tis. Kč.

Andrýsek M.:

Ptá se, zda původně pivenky nebyly zavedeny kvůli EET.

Pekárek V.:

Není si jistý, vlastní zkušenosti s tím nemá. Z jeho zkušeností je to spíše kvůli rychlosti a

přesnosti obsluhy.

Novotný L.:

Komentuje, že je pak snazší delegovat nakládání s penězi důvěryhodnému člověku.

Hošna M.:

Zmiňuje, že kdysi pivenky byly zamýšleny jako trénink na EET, ale nebylo potřeba se k

tomu uchylovat.

Dvořáková I.:

Zmiňuje, že uvedená tabulka podle ní není přehledná, převážně kvůli nevhodnému uvedení

příjmů a výdajů akce.

Hošna M.:

Jako vždy se ptá, proč je tam uvedena výsledná ztráta a kde se vezmou peníze na pokrytí

této ztráty.

Pekárek V.:

Uvádí, že ztráta bude uhrazena z rozpočtu klubu.
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Probíhá diskuze o položkách v tabulce. Delegáti se shodují, že je uveden rozpočet klubu a

nešťastně je do toho uvedeno FSP.

Hošna M.:

Prosí, aby při diskuzích nebyl uváděn argument typu “Takto se to dělalo vždycky” a dále

prosí, aby prezentující neargumentovali tím, že “to co prezentuje nepsali”.

Kondáč R.:

Ptá se, zda jsou tam nějaké chyby.

Hošna M.:

Uvádí, že FSP je tam uvedeno navíc. Doporučuje, aby FSP se zapisovalo jako rozpočet

(tabulka) mimo rozpočet (tabulku) klubu.

Delegáti ověřují výsledný součet.

Novotný L.:

Ptá se na schválený rozpočet klubu na tuto akci.

Kondáč R.:

Uvádí přesnou částku a je to dostatečné.

Hošna M.:

Uvádí dva závěry z dané diskuze. 1) Psát FSP do vedlejší tabulky, 2) Uvádět z čeho se

vezmou příjmy. Především, aby bylo jasné, z čeho se zaplatí náklady, tedy aby bylo

vysvětleno, čím budou uhrazeny případné záporné výsledky rozpočtu.
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Usnesení 2022-03-08:

Studentský parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu Silicon

Hill na akci  SHOW 2022 v podobě zaslané do konference parlamentu dne 15. 3. 2022.

OHP: 13; 9:0:4 – Usnesení bylo přijato

13. Prezentace Výročních zpráv klubů za rok 2021  (vede: I. Dvořáková, typ:

diskuze, čas: dle potřeby)

Dvořáková I.:

Doporučuje vzhledem k pozdní hodně tento bod odložit.

Delegáti souhlasí.

Jsme Studentská unie ČVUT. Strana 19



Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3
160 00 Praha 6

https://su.cvut.cz
su@su.cvut.cz

N. Různé (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: dle potřeby)

Změna výše členských příspěvků

Pechník M.:

Informuje o zdražování ceníku parkování na Masarykově koleji. Dále studenti platí více,

nežli nestudenti. Prý si byl částky kvůli nesrovnalostem ověřit u hospodářky a ptal se, proč

studenti mají platit více. Vedoucí koleje prý agrumentovala doporučením, ať si tedy

studenti parkují na Podolí, kde to je to levnější. A také prý kdo má na pohonné hmoty má i

na parkování, nebo ať prodá auto.

Novotný L.:

Ptá se, zda toto schvaluje akademický senát. Také uvádí, že na podolí došlo ke zdražení a

stojí to více, než rezidenční zóny.

Diskuze o ceně parkování na Strahově.

Pechník M.:

Dohledal nějaký dokument, kde je potvrzeno parkování zdarma na Strahově

Diskutují se ceníky kolejí. Senát se na tuto situaci zeptá.

Kothera M.:

Ukazuje své krásné nové tričko s pískovištěm, kde je navíc uvedeno počet 3333 dní, kdy se

stal aktivním členem SU ČVUT. Proto se rozhodl k dnešnímu dni rezignovat.

Tímto Michal Kothera oznamuje svou rezignaci na člena Kontrolní komise SU ČVUT.
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Potlesk a poděkování.

Dvořáková I.:

Děkuje Michalovi a končí zasedání.

konec zasedání:  22:04
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Přílohy:
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